

Ledermøde d. 12.05.2026

Tilstede:

Christian, Christian, Eddi, Anne, Eva, Lars, Trine T, HC, Leif, Mikkil, Silke, Trine S, Jørn og Niels

Indhold

Tilstede.....	1
Ledersituation	1
Juletræssalg.....	2
Hvor må vi være på grunden.....	2
Lederafslutning d. 14 juni.....	2
Info fra de blå.....	3
Medlem til husudvalget.	3
Skriv til forældre:.....	3
Ledermøde i august	3
Spejder for en dag sidste weekend i august.	3
Landstræf 5-7 september.....	3
SL2026 planlægningsteam	4
Nyt fra korpset/ Distriktet	4
Evt.	4

Ledersituation

Christian vil op til ulvene

Eddi vil op til ulvene

Anne følger bæverne

Dorthe fra bæver stopper

Lars bliver ved trop

Trine T. tager familiespejderne

HC vil gerne forsætte men ved ikke om han har tid. Vil gerne være ved ulv eller junior.

Leif forsætter hos trop

Mikkil bliver hos junior

Silke forsætter hos junior

Trine S. vil være hos bæverne

Jørn forsætter hos trop og gøre lidt på huset.

Niels forsætter hos trop

Der kommer nogen tilbage hos senior fra efterskole og så kan man være senior om onsdagen.

Der er noget senior arbejde i distriktet som er startet op. HC og Silke kan i starte op og høre dem der er på efterskole om de er interesserede i at starte op.

Marie vil gerne være bæverassistent.

Christian forsætter hos junior

Jake forsætter hos ulve

Henrik Lüders forsætter hos trop.

Familiespejderne Trine T. forsætter køre ulige uger.

Bæverne: Anne bliver enhedsleder, Trine og Marie. Der er ca. 20

Ulvne Jake forsætter som enhedsleder og Eddi, Eva, Sheila, Jørn og Duus kommer ind som assisterende ledere. Der er ca. 20 ulve.

Junior Mikkell forsætter som enhedsleder og Christian og HC og Silke.

Trop: Leif som enhedsleder, Lars, Niels og Henrikx2

Senior HC og Silke starter op med senior om onsdagen kl. 18.30

Juletræssalg

Vi skal have hjælp til juletræssalget.

Sidste lørdag i november stiller vi salgspladsen op og her har vi brug for hjælp.

Når pladsen tages ned har vi også brug for hjælp.

Skriv til forældrene at vi har brug for hjælp. Vi piller pladsen ned d. 28 december.

Hvis der er nogen der kan male en campingvogn så tager vi gerne mod hjælp.

Hvor må vi være på grunden.

Vi må gerne være på skrænten. Vi kan sætte nogle pæle.

Der er et matrikelkort på hjemmesiden, som lederne kan kigge på.

Lederafslutning d. 14 juni

Hyggedag med familie. Trine T. organiserer

Info fra de blå

Morten Rex førstehjælp på små fartøjer 22 juni i spejderhytten 9-17 Kan ikke se det er et krav. 250 Kr./ spejder. Gruppen betaler.

Jørn hører en kammerat om kravene hos Tørring gruppe.

Eddi, Trine S deltager og Christian H. ser om han kan nå det.

Medlem til husudvalget.

Vi skal have en erstatning for en gruppeleder i husudvalget. Vi hører om der er en forælder, der vil være med. Vi skal sikre at arbejdsdagen er med i skabelonen, så der ikke bliver planlagt noget oveni vores arbejdsdage.

Der er plan om at lave et plateau fra hytte og over til pizzaovn og shelter med en ny bålhytte.

Skriv til forældre:

Hej

Spejdercenteret Bredballe er drevet af KFUM og DDS-spejderne. Vi er 3 fra hver gruppe. Pt. mangler vi en forælder, der kan deltage for KFUM spejderne. Vi mødes 4-5 gange om året og arrangerer eks. arbejdsdag. Vi sørger for at ønsker fra de to grupper bliver drøftet i fællesskab og beslutninger omkring brugen af spejdercenteret bliver taget i det åbne og det vil vi godt have hjælp til.

Ledermøde i august

Ledermøde 12 august kl. 18.30 planlægning af spejder olympiade.

Spejder for en dag sidste weekend i august.

Der ligger et program som man kan bruge. Skal vi trække junior herved og hjælpe med det der skal laves. De kan få et "ven med" mærke og så kan de få krydser for det antal venner de får med.

Enhederne bestemmer selv, **men husk der er arbejdsdag sidste lørdag i august!**

<https://kfumspejderne.dk/2025/04/24/ny-kampagne-spejder-for-en-dag/>

Landstræf 5-7 september

Lederpleje med forskellige aktiviteter. Det foregår på Houens odde.

<https://kfumspejderne.dk/event/landstraef-2025-2/>

<https://xn--landstrf-p0a.dk/>

Bæverleder og forældrestøtter er velkomne på dette event.

SL2026 planlægningsteam

<https://spejderneslejr.dk/>

Lejren er stor og derfor er det for ulve og opefter. Ulvene kan være med i 3-4 dage. De resterende er der hele ugen.

Datoerne er: 18-26 juli 2026

Vi skal have et planlægningsteam: Jørn, Mikkell, Lars.

Nyt fra korpset/ Distriktet

Der er nyt fra distriktet Der er ca. 100 tilmeldte og det er primært de yngste mangler opbakning hos bæver og ulve. Der har været møder for trop senior på tværs, men der kommer ikke så mange

En af grupperne holder det og invitere trop senior fra andre grupper. Det er flydende hverdag. De eneste der har deltaget er HC og Magne. Hvis man laver et fælles møde, så skal det kommunikeres ud. En gang om måneden lyder af for meget.

Evt.

Hvad med et Halloween løb. Det er planlagt til d. 28 oktober. Vi inviterer Bredballe med. Leif og Mikkell organiserer Halloween løbet.

Der er nogle datoer, der skal koordineres med bestyrelsen.

Vi skal også høre hvornår poseuddeling skal foretages.

Dato for Julekalendersalg skal også justeres.

<https://bredballe.gruppesite.dk/aarshjul-for-bredballe-spejderne/>

Christian Duus jammer med Helene om at få lavet et Vork mærke.

Anne bestiller 20 stk. børnetørklæder